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BYSTRZYCA KŁODZKA. Polska Grupa Energetyczna chce zainwestować 4 mld zł w budowę
hydroelektrowni w Młotach. O tym, czy ruszy z inwestycją, zdecyduje w III dekadzie lipca br.
Póki  co  trwają  prace  nad  tym  projektem,  który  ma  odpowiedzieć  na  pytanie,  czy
przedsięwzięciem jest opłacalne.

Zdaniem burmistrz Bystrzycy Kłodziej Renaty Surmy  -  nowsze technologie stosowane aktualnie
przy budowie tego typu obiektów przybliżają pozytywną decyzję. Tym bardziej, że pozwoliłyby na
takie rozwiązania, dzięki którym nie trzeba byłoby ingerować w środowisko nietoperza mopka. A ten
zagnieździł  się  w  sztolniach  wydrążonych  w  latach  70.  XX  stulecia,  kiedy  rozpoczęto  budowę
elektrowni  wodnej,  którą  później  przerwano.  Ale  gdyby  zaszła  konieczność  wykorzystania  tych
sztolni, to sympatyczne ssaki czeka ewentualna przeprowadzka do sztolni w rejonie Marcinkowa.

W sytuacji, gdy PGE zdecyduje się na budowę hydroelektrowni w Młotach, dojdzie do wywłaszczenia
niektórych nieruchomości z 13 zamieszkanych.
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